

2021我話海大 影片競賽活動說明

一、活動辦法

- (一) 活動目的：2021我話海大影片競賽活動，旨在邀請在學的境外學生自製影片分享在海大的生活經驗、學習紀錄、日常觀察…等。
- (二) 參加對象：本校在學之境外生（以個人為單位，請勿以團體報名）。
- (三) 報名日期：即日起至2021年3月31日截止。
- (四) 影片語言：全片以母語加上英文字幕錄製。
- (五) 影片內容：參加者自製3分鐘影片，全片以母語錄製加上英文字幕，亦可利用動畫或靜態畫面、照片、旁白等方式呈現故事性。
- (六) 報名方式：請將完成之作品上傳至 Youtube，並至國際處下載報名表，於活動截止(3/31)前，將報名表及影片連結 email 至 oia@email.ntou.edu.tw。
- (七) 評選標準：依內容主題、結構、表達、生動性評選特優1名、優選5名、佳作8名。作品經評選為特優者頒發獎勵金 NT\$7,000、優選者頒發獎勵金 NT\$3,000、佳作者頒發獎勵金 NT\$1,000。

二、注意事項

(一) 參賽規則：

1. 參賽作品影像與音樂須為參賽者本人之原創作品或經原創作者或團隊同意授權參賽。
2. 參賽者應確認擁有作品著作權，不得使用（含部份畫面）侵權疑慮的圖像、影像或音樂，禁止抄襲或複製他人作品。主辦單位不承擔包括（但不限於）肖像權、名譽權、隱私權、著作權、商標權等糾紛而產生的法律責任。
3. 參賽作品內容須積極、健康、正面，避免種族、宗教、性別、政治及文化爭議議題，無違反本國相關法令規定等情形。
4. 參賽得獎作品（特優至佳作）及其他優秀參賽作品，將重新上傳至主辦單位網頁，進行相關展示與運用。
5. 為各種國際宣傳之用，得獎者須同意授權主辦單位對本活動得獎影片進行修改或重製，主辦單位取得參賽得獎影片著作權及衍生著作權，可於各種國內外實體與虛擬平台進行傳輸及公開播放。
6. 得獎短片為國際宣傳之用，若有關資訊正確與否得於事後校對後，主辦單位有權要求作者重新查證，並更正影片內容的字卡或字幕，重新提供影片檔案，不得有異議。

(二) 版權說明：如出現下述糾紛，主辦單位保留取消其參賽資格及追回獎項的權利。

1. 主辦單位取得參賽得獎影片於全球不分次數進行重製、散布、發行、編輯、改作、公開口述、公開播送、公開上映、公開演出、公開傳輸、公開展示及製作為 DVD 光碟片等利用該著作，以及創作衍生著作等權利。主辦單位得對所有參賽得獎作品進行任何形式的對外推廣，包括但不限於集結出版、網路影音短劇腳本改編及播放，並且

於不限主辦單位網站（例如電視或 Facebook、LINE 或手機）進行宣傳播放。

2. 主辦單位享有所有作品的資訊網路傳播權，有權將所有作品刊登在主辦單位相關網站。
3. 報名完成視同已同意本活動規則。
4. 主辦單位可要求得獎者提供原始獲獎作品規格的影音檔案、字幕 SRT 檔並不予退還，以進行國內外推廣使用。
5. 主辦單位如接獲檢舉參賽作品著作權有爭議，或侵害智慧財產權之情形，有權取消參賽資格；若引發相關爭議，參賽者應自負法律及賠償責任。

（三）獎金聲明：

1. 依中華民國所得稅法規定，參加任何活動得獎，獎項金額超過新台幣1,000元（以年度計算），得獎人須做得獎申報扣繳，並提供申報相關文件〈領獎簽收表與身分證正反面影本〉，且須於年度報稅計入個人所得。
2. 得獎名單公布後，將寄送得獎通知至得獎者電子信箱，請於指定時間內繳交得獎短片有字幕版、無字幕版與字幕 SRT 檔之原始光碟，未入選者不另行通知。

（四）其他：

1. 如出現參賽或著作權等糾紛，主辦單位保留取消其參賽資格及追回獎項的權利。
2. 主辦單位有權經評審委員過半數同意對參賽作品表現與評選結果以「從缺」或「增加他項得獎名額」辦理。
3. 以上辦法主辦單位保留修改權利。

2021 NTOU Video Contest

A. Terms and Conditions

1. **Purpose of the contest:** The purpose of the contest is to encourage international students, Mainland China students and overseas Chinese students to share their journey and experiences while in NTOU through a video testimonial. The video could include campus life, learning experiences, daily activities, and observations around campus, etc.
2. **Participants:** International students, Mainland China students and overseas Chinese students currently enrolled in NTOU. The contest is only for individuals (one person) applying. Group participants or entries are not allowed.
3. **Registration deadline:** By 17:00, March 31st, 2021.
4. **Film language:** Native language of the participant with the subtitles in English.
5. **Video content:** Participants will make a 3-minute video about student's life in NTOU. The video must be recorded using the participant's native language with English subtitles. The video can be presented using animations, pictures, narration or voice over, or other forms of motion pictures and additional creative ideas.
6. **Registration procedure:** Please download the registration form from NTOU OIA website (<https://oia.ntou.edu.tw/>). Participants need to create their video and upload it on YouTube within the registration period (By March 31st, 2021). Email the YouTube link and the registration form to oia@email.ntou.edu.tw to complete the registration process. Take note that entries must comply with the Copyright Act. Please do not plagiarize others' work.
7. **Standards and incentives:** According to the content, structure, expression, and vividness, the contest will select 1 superior work, 5 advanced works, and several honorable mentions. The following are the monetary prizes: superior work with NT\$7,000, advanced work with NT\$3,000, and honorable mention with NT\$1,000.

B. Notice

1. Rules and regulations

- (1) Images and audio in the video should either be authorized, non-copyrighted, royalty-free, or original.
- (2) Participants should confirm that they own the copyright of the submitted work. It is prohibited to use any material such as images, videos, or music with infringement concerns. Plagiarized and duplicated works are strictly prohibited. The contest organizer will not take any legal responsibilities and disputes due to the violations and right of images, reputation, privacy, copyrights, trademarks, and the like.
- (3) The content of the video should be positive and encouraging. It must avoid racial and religious controversies, gender issues, political issues, and cultural discrimination. It should not violate any related laws and regulations.
- (4) The winners and other outstanding entries will be uploaded to the organizer's website for display and promotional use.
- (5) The awarded participants should authorize the organizer to reproduce the videos for various international promotional use or purpose. The organizer will obtain the winner's video copyright and broadcast publicly on different multimedia platforms.
- (6) The organizer has the right to request the participants to recheck, correct subtitles and content after proofreading, and reproduce the final copy of the video without any objections.

2. Copyright Notice

In case a dispute happens, the organizer will cancel the participant's qualification and award.

- (1) The organizer obtains the copyright of awarded videos. The video can be reproduced, spread, broadcasted, edited, published, publicly narrated, publicly screened, publicly displayed, and produced into DVDs. The organizer can distribute the awarded videos in any form, including mass publishing,

reproducing them into network series. It can also be for promotional material in websites or similar platforms which is not related to the organizer (such as TV, Facebook, LINE, IG, and other social media platforms).

- (2) The organizer has the right to broadcast all entries on the internet and has the right to publish all entries on the organizer-related website.
- (3) The contest's rules or guidelines will be agreed upon the completion of the registration.
- (4) The organizer may request the winners to provide the original files for the videos and subtitles. Files will be kept for future domestic and foreign promotional usage.
- (5) The organizer reserves the right to disqualify entries if it receives disputes on copyright and intellectual property rights.

The contest participant will assume all responsibility of law and compensation if disputes arise.

3. Bonus Notice

- (1) According to the Income-tax Act, for any event a bonus exceeds NT\$1,000, the winner should declare the prize through relevant documents and pay the required tax (the bonus-receipting form and photocopy of both sides of the identification card needed). The bonus tax will be covered and calculated as part of the annual tax.
- (2) The winners will be informed through email. Within five days after the email was sent, the winners should submit the awarded video with subtitles, and the original video file with no subtitles. Non-winning participants will not be notified.

4. Others

- (1) If disputes related to registration and copyrights arise, the organizer will reserve the rights of canceling the participants' qualifications and awards.
- (2) The organizer has the right to remove or add winners even after the contest judges' approval.
- (3) The organizer reserves the right to modify all rules above.